
BOERENTROTS WILLIE VAN DE MORTEL

‘Ik heb nog wel even getwijfeld of ik zou gaan beregenen. Op het 
extra werk zat ik zeker niet te wachten en aan het begin van de zo-
mer kon ik nog voeraardappelen kopen voor een cent per kilo. Bij dat 
soort prijzen kan beregenen niet uit. Nu ben ik blij dat ik de haspel 
toch uit de schuur heb gehaald. Ik heb voorrang gegeven aan het 
natmaken van de mais. Dat heeft in een hete periode volgens mij veel 
meer nut dan gras beregenen. Dit perceel heeft twee keer zestig 
millimeter water gehad en dat was achteraf zeker de moeite en kos-
ten waard. Op een stuk dat ik niet kon beregenen, is de opbrengst 
minstens een derde minder. En belangrijker nog: de kolven zijn veel 
kleiner en de voederwaarde zal dan ook stukken lager zijn. Mais is 
hier in de buurt nog genoeg te koop. Maar kwaliteit kun je dit jaar echt 
niet kopen.’
Willie van de Mortel heeft in Heusden een gemengd bedrijf 
met vleesvarkens en 125 melkkoeien op 50 hectare. Hij teelde 
dit jaar 18 hectare mais.

‘Mais beregenen 
was de moeite waard’
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